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Slovo starosty 
 

V§ģen² spoluobļan®, mil² ļten§Śi 

 V ¼vodu tohoto ļ²sla Sob²ŔovskĨch novinek, bych chtŊl podŊkovat v§m vġem, kteŚ² 

jste odevzdali svŢj hlas v letoġn²ch komun§ln²ch volb§ch, ļlenŢm souļasn®ho zastupitelstva 

obce Sob²Ŕov. VŊŚ²m, ģe i nad§le budeme spoleļnŊ spolupracovat a vytvoŚ²me podm²nky pro 

pohodovĨ a kr§snĨ ģivot v Sob²ŔovŊ. Proto jsme v§s oslovili pomoc² ankety, ve kter® mŢģete 

vyj§dŚit sv® n§mŊty a pŚipom²nky pro dalġ² rozvoj obce. VyplnŊn® anketn² l²stky pros²m 

odevzdejte do 4. ledna 2019 na obecn² ¼Śad. 

 V podzimn²ch mŊs²c²ch byla dokonļena vĨsadba zelenŊ na hŚbitovech a v jejich okol², 

v are§lu ġkoly a pod®l cesty na "BŚezinku". Byly dokonļeny sportovn² z§kladny a upraven 

ter®n na hasiļsk® louce.  S bl²ģ²c² zimou stavebn² pr§ce postupnŊ ust§vaj². 

PŚipravujeme dalġ² projekty na rekonstrukce obecn²ho majetku. V pŚ²ġt²m roce je napl§nov§no 

zhotoven² projektu pro celkovou rekonstrukci kulturn²ho domu. Pokud se podaŚ² do l®ta 

pŚ²ġt²ho roku dokonļit pozemkov® ¼pravy, zaļnou projektov® pr§ce na cyklostezce do Ģd²rce 

nad Doubravou. ChtŊli bychom zpracovat studii na rekonstrukci obecn²ho ¼Śadu a veŚejn®ho 

prostranstv² pŚed n²m vļetnŊ sob²Ŕovsk® n§vsi. Mus²me se pŚipravit na celkovou rekonstrukci 

veŚejn®ho osvŊtlen². 

 Bez projektovĨch dokumentac² nelze ģ§dat o pen²ze z dotac². V souļasn® dobŊ je 

zaģ§d§no o dotaļn² prostŚedky na rekonstrukci kabin na fotbalov®m hŚiġti. Hned na zaļ§tku 

roku budeme ģ§dat o pen²ze na gener§ln² opravu kuchynŊ a j²delny ve ġkole, na dokonļen² 

povrchu cesty na "SadŊ", na vĨstavbu hasiļsk® zbrojnice a na rekonstrukci v²ce¼ļelov®ho 

hŚiġtŊ v "P²skovĨch". 

 V prŢbŊhu bŚezna zaļnou pr§ce na vĨstavbŊ vodovodu a kanalizace na Hl²nu. 

 

Bl²ģ² se n§m nejkr§snŊjġ² obdob² v roce. PŚeji V§m vġem kr§sn® a pohodov® sv§tky v§noļn², 

do nov®ho roku hlavnŊ zdrav², ġtŊst² a mnoho osobn²ch a pracovn²ch ¼spŊchŢ. 

 

 

          Miloġ StarĨ 
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Zastupitelstvo obce 

Zased§n² zastupitelstva obce 30. 10. 2018 

 

K bodu 1) Urļen² ovŊŚovatelŢ z§pisu a zapisovatele 
PŚedsedaj²c² navrhl urļit ovŊŚovateli z§pisu Ing. Daniela ř²ļana a Ing. Jaroslava Star®ho a 

zapisovatelem p². Vlastu M§lkovou. K n§vrhu nebyly vzneseny ģ§dn® protin§vrhy. PŚed 

hlasov§n²m dal pŚedsedaj²c² moģnost vyj§dŚit se pŚ²tomnĨm obļanŢm. 

Zastupitelstvo obce Sob²Ŕov urļuje ovŊŚovateli z§pisu Ing. Daniela ř²ļana a Ing. Jaroslava 

Star®ho a zapisovatelem p². Vlastu M§lkovou. 

VĨsledek hlasov§n²:  PRO    9               PROTI     0         ZDRĢEL SE  0 

 

K bodu 2) Schv§len² programu 

1) Urļen² ovŊŚovatelŢ z§pisu a zapisovatele 

2) Schv§len² programu 

3) Volba starosty a m²stostarosty ï    urļen² poļtu m²stostarostŢ 

- urļen² funkc², pro kter® budou ļlenov® zastupitelstva 
obce uvolnŊni (Ä71 odst. 1 p²sm. a/ z§kona o obc²ch) 

- urļen² zpŢsobu volby starosty a m²stostarosty 

- volba starosty 

- volba m²stostarosty 

4) ZŚ²zen² finanļn²ho a kontroln²ho vĨboru ï urļen² poļtu ļlenŢ finanļn²ho a kontroln²ho 

vĨboru 

- volba pŚedsedy finanļn²ho vĨboru 

- volba pŚedsedy kontroln²ho vĨboru 

- volba ļlenŢ finanļn²ho vĨboru 

- volba ļlenŢ kontroln²ho vĨboru 

5) Rozhodnut² o odmŊn§ch za vĨkon funkc² neuvolnŊnĨch ļlenŢ zastupitelstva (Ä 72 

odst. 2 z§kona o obc²ch) 

6) RŢzn® 

 

PŚedsedaj²c² sezn§mil pŚ²tomn® s n§vrhem programu. K n§vrhu programu nebyly vzneseny 

n§vrhy na doplnŊn². 

VĨsledek hlasov§n²:     PRO 9           PROTI   0       ZDRĢEL SE  0 

 

K bodu 3) Volba starosty a m²stostarosty 
PŚedsedaj²c² navrhl, aby zastupitelstvo volilo pouze jednoho m²stostarostu. Jin® n§vrhy nebyly 

vzneseny, proto bylo hlasov§no. PŚed hlasov§n²m byla d§na moģnost zastupitelŢm i 

pŚ²tomnĨm obļanŢm sdŊlit sv® stanovisko. Ģ§dn® stanovisko vzneseno nebylo. 

Zastupitelstvo obce Sob²Ŕov schv§lilo zvolen² jednoho m²stostarosty. 

VĨsledek hlasov§n²:     PRO  9         PROTI    0       ZDRĢEL SE  0 

 

PŚedsedaj²c² d§le navrhl, ve vazbŊ na ustanoven² Ä 71 odst. 1 p²sm. a) z§kona o obc²ch, aby 

ļlenov® zastupitelstva obce byli uvolnŊni pouze pro vĨkon funkce starosty obce. Jin® n§vrhy 

nebyly vzneseny. PŚed hlasov§n²m byla d§na moģnost zastupitelŢm i pŚ²tomnĨm obļanŢm 

sdŊlit sv® stanovisko. Ģ§dn® stanovisko sdŊleno nebylo. 

Zastupitelstvo obce Sob²Ŕov v souladu s Ä 84 odst. 2 p²sm. k) z§kona o obc²ch urļuje, ģe pro 

vĨkon funkce starosty obce bude ļlen zastupitelstva uvolnŊn. 

VĨsledek hlasov§n²:    PRO   9     PROTI   0        ZDRĢEL SE  0 
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PŚedsedaj²c² navrhl, aby volba starosty a m²stostarosty probŊhla veŚejnŊ hlasov§n²m. 

PŚedsedaj²c² vyzval ļleny zastupitelstva k pŚednesen² n§vrhŢ na zmŊnu zpŢsobu hlasov§n². 

Ģ§dn® n§vrhy nebyly pod§ny. 

Zastupitelstvo obce Sob²Ŕov schvaluje veŚejnĨ zpŢsob volby starosty a m²stostarosty 

postupem uvedenĨm pŚedsedaj²c²m. 

VĨsledek hlasov§n²:    PRO  9      PROTI   0        ZDRĢEL SE  0 

 

PŚedsedaj²c² vyzval ļleny zastupitelstva k pod§v§n² n§vrhŢ na funkci starosty. Byly pod§ny 

n§sleduj²c² n§vrhy: Ļlen zastupitelstva Jarom²r Moravec navrhl zvolit do funkce starosty 

Miloġe Star®ho. PŚed hlasov§n²m byla d§na moģnost zastupitelŢm i pŚ²tomnĨm obļanŢm 

sdŊlit sv® stanovisko. Ģ§dn® stanovisko sdŊleno nebylo. 

Zastupitelstvo obce Sob²Ŕov vol² starostou Miloġe Star®ho. 

VĨsledek hlasov§n²:    PRO   8     PROTI    0       ZDRĢEL SE   1 (StarĨ Miloġ) 

 

PŚedsedaj²c² vyzval ļleny zastupitelstva k pod§v§n² n§vrhŢ na funkci m²stostarosty. Byly 

pod§ny n§sleduj²c² n§vrhy: Ļlen zastupitelstva Jarom²r Moravec navrhl zvolit do funkce 

m²stostarosty Rudolfa Adamce. PŚed hlasov§n²m byla d§na moģnost zastupitelŢm i 

pŚ²tomnĨm obļanŢm sdŊlit sv® stanovisko. Ģ§dn® stanovisko sdŊleno nebylo. 

Zastupitelstvo obce Sob²Ŕov vol² m²stostarostou Rudolfa Adamce. 

VĨsledek hlasov§n²:    PRO  8       PROTI    0       ZDRĢEL SE  1 (Adamec Rudolf) 

 

K bodu 4) ZŚ²zen² finanļn²ho a kontroln²ho vĨboru 
PŚedsedaj²c² navrhl, aby zastupitelstvo zŚ²dilo finanļn² vĨbor a kontroln² vĨbor, pŚiļemģ 

kaģdĨ z nich bude m²t tŚi ļleny. JinĨ n§vrh pod§n nebyl. PŚed hlasov§n²m byla d§na moģnost 

zastupitelŢm i pŚ²tomnĨm obļanŢm sdŊlit sv® stanovisko. Ģ§dn® stanovisko sdŊleno nebylo. 

Zastupitelstvo obce Sob²Ŕov zŚizuje finanļn² a kontroln² vĨbor. Oba vĨbory budou tŚ²ļlenn®. 

VĨsledek hlasov§n²:    PRO  9       PROTI     0      ZDRĢEL SE   0 

 

PŚedsedaj²c² vyzval ļleny zastupitelstva k pod§v§n² n§vrhŢ na funkci pŚedsedy finanļn²ho 

vĨboru. Byly pod§ny n§sleduj²c² n§vrhy: Ļlen zastupitelstva Miloġ StarĨ navrhl zvolit do 

funkce pŚedsedy finanļn²ho vĨboru Ing. Jaroslava Star®ho. PŚed hlasov§n²m byla d§na 

moģnost zastupitelŢm i pŚ²tomnĨm obļanŢm sdŊlit sv® stanovisko. Ģ§dn® stanovisko sdŊleno 

nebylo. 

Zastupitelstvo obce Sob²Ŕov vol² pŚedsedou finanļn²ho vĨboru Ing. Jaroslava Star®ho. 

VĨsledek hlasov§n²:    PRO  8      PROTI     0      ZDRĢEL SE  1 (Ing. StarĨ Jaroslav) 

 

PŚedsedaj²c² vyzval ļleny zastupitelstva k pod§v§n² n§vrhŢ na funkci pŚedsedy kontroln²ho 

vĨboru. Byly pod§ny n§sleduj²c² n§vrhy: Ļlen zastupitelstva Miloġ StarĨ navrhl zvolit do 

funkce pŚedsedy kontroln²ho vĨboru Marka Ondr§ļka. PŚed hlasov§n²m byla d§na moģnost 

zastupitelŢm i pŚ²tomnĨm obļanŢm sdŊlit sv® stanovisko. Ģ§dn® stanovisko sdŊleno nebylo. 

Zastupitelstvo obce Sob²Ŕov vol² pŚedsedou kontroln²ho vĨboru Marka Ondr§ļka. 

VĨsledek hlasov§n²:    PRO   8     PROTI     0      ZDRĢEL SE   1 (Ondr§ļek Marek) 

 

PŚedsedaj²c² vyzval ļleny zastupitelstva k pod§v§n² n§vrhŢ na ļleny finanļn²ho vĨboru. Byly 

pod§ny n§sleduj²c² n§vrhy: Ļlen zastupitelstva Miloġ StarĨ navrhl zvolit ļlenem finanļn²ho 

vĨboru Ing. Daniela ř²ļana a Vratislava Vorala. PŚed hlasov§n²m byla d§na moģnost 

zastupitelŢm i pŚ²tomnĨm obļanŢm sdŊlit sv® stanovisko. Ģ§dn® stanovisko sdŊleno nebylo. 
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Zastupitelstvo obce Sob²Ŕov vol² ļleny finanļn²ho vĨboru Ing. Daniela ř²ļana a Vratislava 

Vorala. 

VĨsledek hlasov§n²:    PRO  7      PROTI      0     ZDRĢEL SE   2 (Voral Vratislav, Ing. ř²ļan 

Daniel) 

 

PŚedsedaj²c² vyzval ļleny zastupitelstva k pod§v§n² n§vrhŢ na ļleny kontroln²ho vĨboru. Byly 

pod§ny n§sleduj²c² n§vrhy: Ļlen zastupitelstva Miloġ StarĨ navrhl zvolit ļlenem kontroln²ho 

vĨboru Ing. Aleġe M§lka a Jarom²ra Moravce. PŚed hlasov§n²m byla d§na moģnost 

zastupitelŢm i pŚ²tomnĨm obļanŢm sdŊlit sv® stanovisko. Ģ§dn® stanovisko sdŊleno nebylo. 

Zastupitelstvo obce Sob²Ŕov vol² ļleny kontroln²ho vĨboru Ing. Aleġe M§lka a Jarom²ra 

Moravce. 

VĨsledek hlasov§n²:    PRO  7       PROTI   0        ZDRĢEL SE   2 (Ing. M§lek Aleġ, Moravec 

Jarom²r) 

 

K bodu 5) Rozhodnut² o odmŊn§ch za vĨkon funkc² neuvolnŊnĨch ļlenŢ zastupitelstva 

(Ä72 odst. 2 z§kona o obc²ch) 
PŚedsedaj²c² navrhl odmŊnu za vĨkon funkce m²stostarosty jako neuvolnŊn®ho ļlena 

zastupitelstva obce ve vĨġi 3.500,- Kļ.  

Zastupitelstvo obce Sob²Ŕov v souladu s Ä 72 odst. 2 a Ä 84 odst. 2 p²sm. n) z§kona o obc²ch 

stanov² odmŊnu za vĨkon funkce m²stostarosty jako neuvolnŊn®ho ļlena zastupitelstva obce 

ve vĨġi 3.500,- Kļ za mŊs²c. OdmŊna bude poskytov§na ode dne zvolen² do funkce 

m²stostarosty. 

VĨsledek hlasov§n²:    PRO  9      PROTI     0      ZDRĢEL SE   0 

 

PŚedsedaj²c² navrhl, aby odmŊny za vĨkon funkc² ostatn²ch neuvolnŊnĨch ļlenŢ zastupitelstva 

nebyly jako v pŚedchoz²ch volebn²ch obdob²ch pŚizn§ny. 

Zastupitelstvo obce Sob²Ŕov v souladu s Ä 72 odst. 2 p²sm. n) z§kona o obc²ch stanov², ģe 

odmŊny za vĨkon funkc² ostatn²ch neuvolnŊnĨch ļlenŢ zastupitelstva nebudou pŚizn§ny. 

VĨsledek hlasov§n²:    PRO   9     PROTI     0      ZDRĢEL SE   0 

 

K bodu 6) RŢzn® 
Volba ļlena ġkolsk® rady ï pŚedsedaj²c² navrhl, aby se z§stupcem obce ve ġkolsk® radŊ pŚi 

Z§kladn² ġkole a MateŚsk® ġkole v Sob²ŔovŊ stala p². Dana Stehnov§. 

Zastupitelstvo obce Sob²Ŕov vol² z§stupcem obce ve ġkolsk® radŊ pŚi Z§kladn² ġkole a 

MateŚsk® ġkole v Sob²ŔovŊ pan² Danu Stehnovou. 

VĨsledek hlasov§n²:    PRO  8      PROTI    0       ZDRĢEL SE   1 (Stehnov§ Dana) 

 

Smlouva o zŚ²zen² vŊcn®ho bŚemene ĻEZ Distribuce a. s. ļ. IV-12-2016283/VB/3 
Zastupitelstvo obce Sob²Ŕov schvaluje Smlouvu o zŚ²zen² vŊcn®ho bŚemene ĻEZ Distribuce a. 

s. ļ. IV-12-2016283/VB/3. 

VĨsledek hlasov§n²:    PRO   9     PROTI       0    ZDRĢEL SE    0 

 

Ģ§dost o pron§jem m²sta na pouŠ 2019 ï Josef a Vlasta Spilkovi 
Zastupitelstvo obce Sob²Ŕov schvaluje ģ§dost o pron§jem m²sta na pouŠ 2019 pro Josefa a 

Vlastu Spilkovi. 

VĨsledek hlasov§n²:    PRO    9    PROTI      0     ZDRĢEL SE   0 
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Rozpoļtov§ opatŚen² ļ. 12,13,14. 
Zastupitelstvo obce Sob²Ŕov schvaluje rozpoļtov§ opatŚen² ļ. 12, 13, 14. 

VĨsledek hlasov§n²:    PRO   9     PROTI     0      ZDRĢEL SE   0 

 

N§kup pozemkŢ 

- Zastupitelstvo obce Sob²Ŕov schvaluje n§kup pozemku 70/4 v k. ¼. Sob²Ŕov, o vĨmŊŚe 

235 mĮ - zahrada, 70/6 v k. ¼. Sob²Ŕov o vĨmŊŚe 7 mĮ - zahrada, 5/4 v k. ¼. Sob²Ŕov o 

vĨmŊŚe 11 mĮ- zastavŊn§ plocha za cenu 100,- Kļ/mĮ. 

VĨsledek hlasov§n²:  PRO  9        PROTI   0     ZDRĢEL SE     0 

- Zastupitelstvo obce Sob²Ŕov schvaluje n§kup pozemku 73/2  v k. ¼. Sob²Ŕov, o 

vĨmŊŚe 5 mĮ - zahrada za cenu 20,- Kļ/mĮ. 

VĨsledek hlasov§n²: PRO    9      PROTI   0     ZDRĢEL SE     0 

 

Prodej pozemku 

- Zastupitelstvo obce Sob²Ŕov schvaluje z§mŊr pŚevodu majetku ļ. 4/2018 manģelŢm 
KuļerovĨm. PŚedmŊtem prodeje je pozemek p. ļ. 80/37 o vĨmŊŚe 26 mĮ za cenu 20,- 

Kļ/mĮ. 

VĨsledek hlasov§n²: PRO   9       PROTI   0          ZDRĢEL SE    0 

 

Prodej dopravn²ho automobilu Ford Transit 

- Zastupitelstvo obce Sob²Ŕov schvaluje z§mŊr (ļ.2/2018) prodeje automobilu Ford 
Transit, r. v. 1992, SPZ 3J8 7450 z majetku obce Sob²Ŕov za cenu 20.000,- Kļ panu L. 

K. 

       VĨsledek hlasov§n²: PRO     9    PROTI     0    ZDRĢEL SE     0 

 

Smlouva o uzavŚen² budouc² smlouvy o zŚ²zen² vŊcn®ho bŚemene ï sluģebnosti a 

smlouvu o pr§vu prov®st stavbu ļ. IZ-12-2000783/VB/2, n§zev stavby: p². StŚ²pkov§, ļp. 

18, KNN. 

- Zastupitelstvo obce Sob²Ŕov schvaluje Smlouvu o uzavŚen² budouc² smlouvy o zŚ²zen² 
vŊcn®ho bŚemene ï sluģebnosti a smlouvu o pr§vu prov®st stavbu ļ. IZ-12-

2000783/VB/2, n§zev stavby: p². StŚ²pkov§, ļp. 18, KNN. 

VĨsledek hlasov§n²:  PRO  9    PROTI   0    ZDRĢEL SE   0 

 

 

 

Zased§n² zastupitelstva obce 14. 11. 2018 

 

K bodu 1) Kontrola usnesen² z minul®ho zastupitelstva 

- Vġechny ¼koly jsou prŢbŊģnŊ plnŊny 

 

K bodu 2) Rozpoļtov® opatŚen² ļ. 15 

- Zastupitelstvo obce Sob²Ŕov schvaluje rozpoļtov® opatŚen² ļ. 15. 

PRO     8     PROTI    0    ZDRĢEL SE    0 

 

K bodu 3) Delegace ļlena do org§nŢ LDO PŚibyslav 

- Zastupitelstvo obce Sob²Ŕov deleguje do org§nŢ LDO se s²dlem v PŚibyslavi pana 

Miloġe Star®ho. 

PRO     8     PROTI    0    ZDRĢEL SE    0 
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K bodu 4) Pasport komunikac² 

- Zastupitelstvo obce Sob²Ŕov schvaluje Pasport komunikac². 

       PRO     8     PROTI    0    ZDRĢEL SE    0 

 

K bodu 5) Schv§len² inventarizaļn² komise 

- Zastupitelstvo obce Sob²Ŕov schvaluje inventarizaļn² komisi ve sloģen²: 

PŚedseda: Vratislav Voral 

Ļlenov®: Ing. Daniel ř²ļan 

                 Marek Ondr§ļek 

                 Vlasta M§lkov§ 

PRO     8     PROTI    0    ZDRĢEL SE    0 

 

K bodu 6) VĨbŊrov® Ś²zen² ĂVodovod a kanalizace Sob²Ŕov ï Hl²nañ 

Zastupitelstvo obce Sob²Ŕov: 

a) Rozhoduje o vyps§n² vĨbŊrov®ho Ś²zen² pro akci ĂVodovod a kanalizace Sob²Ŕov ï 

Hl²nañ 

PRO     8     PROTI    0    ZDRĢEL SE    0 

b) Jmenuje ļleny pro posuzov§n² a hodnocen² nab²dek ve sloģen² Miloġ StarĨ, Rudolf 
Adamec, Jarom²r Moravec. 

       PRO     8     PROTI    0    ZDRĢEL SE    0 

c) Jmenuje n§hradn²ky za ļleny komise: Ing. Jaroslav StarĨ, Vratislav Voral, Ing. Aleġ 
M§lek 

        PRO     8     PROTI    0    ZDRĢEL SE    0 

d) Stanovuje oslovit firmy, kter® budou vyzv§ny k pod§n² nab²dky: 

ZdenŊk Brabec, IĻ: 110 03 537 

Lubom²r Toman, IĻ: 104 64 051 

Jan MatŊjka ï autodoprava, IĻ: 132 11 331 

PRO     8     PROTI    0    ZDRĢEL SE    0 

 

K bodu 7) PŚ²spŊvek na poŚ²zen² ultrazvuku 

- PŚ²spŊvek MUDr. Ġpit§ln²kov® na n§kup ultrazvukov®ho pŚ²stroje pro 

endokrinologickou a diabetickou ambulanci v ChotŊboŚi ve vĨġi 15.708,- Kļ bude 

projedn§n na pŚ²ġt²m zased§n² zastupitelstva obce. 

 

K bodu 8) RŢzn®  

- N§kup pozemku p. ļ. 726/73 v k. ¼. Sob²Ŕov 
Zastupitelstvo obce Sob²Ŕov schvaluje n§kup pozemku p. ļ. 726/73 TTP o vĨmŊŚe 300 

mĮv k. ¼. Sob²Ŕov za cenu 4.200,- Kļ. 

PRO     8     PROTI    0    ZDRĢEL SE     0 

 

- St²ģnost na um²stŊn² kontejnerov®ho st§n² 
Zastupitelstvo obce Sob²Ŕov zam²tlo st²ģnost na um²stŊn² kontejnerov®ho st§n² a 

souhlas² s um²stŊn²m dle projektu. 

PRO     8     PROTI    0    ZDRĢEL SE     0 

 

- Studie / projekt pŢdn² prostory ZĠ a MĠ Sob²Ŕov 
Zastupitelstvo obce Sob²Ŕov souhlas² se zad§n²m studie na ¼pravu pŢdn²ch prostoru 

v ZĠ a MĠ Sob²Ŕov. 

PRO     8     PROTI    0    ZDRĢEL SE     0 
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Starosta sezn§mil zastupitele s term²ny zased§n² zastupitelstva obce v roce 2019. 

- Zastupitelstvo souhlas² s uspoŚ§d§n²m ankety, ve kterou mohou obļan® Sob²Ŕova 

vyj§dŚit poģadavky a n§vrhy, kter® budou zahrnuty do aktualizace koncepce rozvoje 

obce. 

- Starosta pŚedloģil zastupitelŢm n§vrh rozpoļtu obce na rok 2019 a stŚednŊdobĨ vĨhled 
na roky 2020 ï 2021. Oba n§vrhy budou uveŚejnŊny na ¼Śedn² desce a n§slednŊ 

schv§leny na pŚ²ġt²m zased§n² zastupitelstva obce. 

- Stavebn² ¼pravy fotbalovĨch kabin a z§zem² TJ Sokol Sob²Ŕovñ 
Obec Sob²Ŕov souhlas² se spolufinancov§n²m projektu ĂStavebn² ¼pravy fotbalovĨch 

kabin a z§zem² TJ Sokol Sob²Ŕovñ v r§mci programu 133D 531 Podpora materi§lnŊ 

technick® z§kladny sportu ve vĨġi 30 % z celkovĨch zpŢsobilĨch vĨdajŢ projektu. 

Tato ļ§stka je nyn² v ģ§dosti o dotaci pl§nov§na ve vĨġi 1.720.412,- Kļ&hell ip. 

PRO     8     PROTI    0    ZDRĢEL SE     0 

 

- Kulturn² dŢm 
Starosta diskutoval se zastupiteli o dalġ²m moģn®m vyuģit² kulturn²ho domu.  

 

- Pozv§nky: posezen² se seniory 24. 11. 2018 od 14:00 hod. v KD 

                           Zah§jen² adventu 1. 12. 2018 od 14:00 hod v Sopotech 

 

 

Sob²Ŕov 24. 11. 2018 

Jako kaģdĨ rok, poŚ§dala naġe obec posezen² se seniory. 

 
 PoŚadatel® se seġli po jedn® hodinŊ. Na stolech bylo pŚipraven® cukrov², jeġtŊ se 

pŚipravilo v²no a jiģ jsme ļekali na prvn² n§vġtŊvn²ky.  

 Do dvou hodin, kdy bylo ofici§ln² zah§jen² se n§m seġlo 57 seniorŢ, kteŚ² na t®to akci 

nikdy nechyb², a mezi nimi i p§r novĨch, kteŚ² si toto posezen² uģ²vali poprv®. Proti loŔsku, 

kdy se seġlo pouhĨch 40 seniorŢ, jsme mŊli velkou radost, ģe se n§s seġlo v²c. 

 Tato dlouholet§ akce se poŚ§d§ pro vġechny a je to vlastnŊ od obce takov® mal® 

podŊkov§n², za vġe, co tito lid® za celĨ svŢj dlouhĨ ģivot pro obec udŊlali.   

 Za vġe, na co se v naġ² obci pod²v§me, vdŊļ²me pŚedchoz²m generac²m a i my, jako 

jejich n§sledn²ci, budeme cht²t, aby po n§s nŊco zŢstalo. Jak Śekl pan starosta StarĨ na ¼vod, 

mnoho se toho povedlo. U hŚbitova se dokonļilo jeho os§zen², pracuje se na opravŊ cest, 

pŚipravuje se vodovod na Hl²nu i s kanalizac² a mnoho dalġ²ho. Ano, mus²me se snaģit, aby i 

n§m mohli n§sleduj²c² generace podŊkovat za vybudov§n² nŊļeho potŚebn®ho pro Sob²Ŕov. 

 Po tomto proslovu n§m kr§snŊ zazp²valy dŊti ze ġkoly a ġkolky pod veden²m pan² 

Śeditelky a uļitelek a pak uģ se do hudby a zpŊvu pustila kapela SklenaŚinka, kter§ u n§s hraje 

nepŚetrģitŊ v²ce jak tŚicet let a vġichni si ji moc chv§l². 

 N§m jako poŚadatelŢm zbĨvalo pouze doplŔovat obļerstven² a vġichni jsme jako 

kaģdĨ rok museli obdivovat energii vġech, kteŚ² to na parketu rozt§ļeli jako za mlada. K osm® 

hodinŊ veļern² kapela zahr§la posledn² p²sniļky, kde na parketu uģ nechybŊl snad nikdo a po 

s·lu na trubky se kapela zase na rok rozlouļila. 

 N§m poŚadatelŢm zbylo pouze poklidit a moc n§s potŊġila chv§la za pŊknou a 

povedenou akci, za coģ vġem dŊkujeme. DŊkujeme i kapele a vġem, kteŚ² se z¼ļastnili, a 

tŊġ²me se zase za rok, ģe se ve zdrav² sejdeme na dalġ²m posezen² se seniory 2019. 

    

     PŚeji vġem kr§sn® podzimn² dny a hodnŊ zdrav².  V. V. 
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Kontroln² vĨlov rybn²ļku na n§vsi. 

 Dne 13. 10. 2018 se na n§vsi v Sob²ŔovŊ lovil rybn²ļek. Ze zaļ§tku to vypadalo, ģe 

bude v s²ti jenom bl§to a kamen², ale pak se objevilo p§r kr§snĨch karasŢ. Objevili se i kapŚi 

okolo 55 cm, vykoukli i 3 kr§sn² okouni,  teŚ² mŊli rekordn²ch 35 cm. Odchycen byl jeden 

amur, kterĨ tak® potŊġil. Se s²t² lovili Ăprof²ciñ starosta Miloġ StarĨ, Tom§ġ MatŊjka starġ² a 

Jan L®bl. Jan L®bl n§m poskytl vybaven² na vĨlov, za coģ mu moc dŊkujeme. DŊkujeme taky 

naġim Sob²ŔovskĨm  hasiļŢm, ģe n§m poskytli k§Ņ a taky Pavlu KŚ²ģovi za elektriku, 

abychom mohli napustit ļerpadlem k§Ņ. V k§di bylo kr§snĨch 110 kusŢ ryb. Kdyģ jsme 

vġechno slovili, tak jsme se pŚem²stili na rybn²ļek za hlavn² silnic². Rybn²k byl skoro vyschlĨ, 

pŚesto tam bylo kr§snĨch 22 kaprŢ a 1 l²n. I pŚes n²zkou hladinu vody Ă prof²ciñ  neslovili 

vġechno. Uloven® ryby byly pŚeneseny do rybn²ļku na n§vsi. Po tĨdnu doplnili hasiļi 

d§lkovou dopravou vodu. TeŅ se kaprŢm a ostatn²m ryb§m bude plavat l®pe. 

 

                                                                                                                   Tom§ġ MatŊjka junior 
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Sob²Ŕov ï SvatĨ Martin 2018 

 

Chaġben 

Co znamen§ Chaġben? 

 N§zev Cha-ġ-ben vznikl jako zkratka spojen² slov "Cha-loupka Ġ-Šastn®ho Ben-

jam²na".Tato organizace je spoleļenstv² mladĨch lid² a tento spolek vznikl pro oģiven² a 

obnoven² zapomenut®ho Mari§nsk®ho poutn²ho m²sta v Sopotech.PoŚ§daj² rŢzn® akce, a jedna 

z nich je kaģdoroļn² pouŠ Svat®ho Martina od obecn²ho ¼Śadu v Sob²ŔovŊ na n§ves v m²stn² 

ļ§sti Sopoty, kde je kr§snĨ kostel s farou a kde je pohodov® m²sto pro zastaven², obļerstven² a 

trochu toho zamyġlen² se, nad ģivotem a nad t²m, kam smŊŚuje. 

 Letos se na prŢvod dalo dohromady uģ dokonce pŊt kon², kteŚ² za hran² stŚedovŊk® 

hudby spolu s mnoģstv²m poutn²kŢ doġli ke kostelu, kde Martin obdaroval ģebr§ka a pak uģ 

zaļala z§bavn§ ļ§st. 

 Na zahradŊ u fary bylo 11. 11. 2018 k vidŊn² p§r upravenĨch st§nkŢ, kde si mohl 

kaģdĨ nŊco hezk®ho koupit, bylo tam dobr® obļerstven² a nŊco tepl®ho k napit² a na faŚe 

nechybŊla ani svatomartinsk§ husa. 

 K poslechu tam hr§ly kapely Subulcus a Bohemian Bards, kter® hraj² stŚedovŊkou 

hudbu a pŚedvedla se n§m i PŚemyslova rota, coģ jsou Lapkov®, zemġt² ġkŢdci a hlavnŊ dobŚ² 

ġerm²Śi. Kdo chtŊl, tak si prohl®dl n§ġ kostel, pomodlil se, jen tak si sedl do lavice a ve 

velebn®m tichu se zamyslel nad ģivotem, nad probl®my, kter® mus² Śeġit, nad svou rodinou a 

celĨm ģit²m. CelĨ program byl hodnŊ povedenĨ, seġlo se mnoho div§kŢ, kteŚ² urļitŊ 

neodch§zeli domŢ znudŊn², ale naladŊni na stŚedovŊkou notu, kter§ byla c²tit z kaģd®ho 

jednoho poŚadatele. 

 I poļas² t®to akci pŚ§lo a tak si jen pŚejme, aby se i pŚ²ġt² roļn²k takto povedl, a aby 

cel® spoleļenstv² mladĨch mŊlo st§le tolik el§nu jako doposud. 

 

 

 

     PŚeji hezk® podzimn² dny a pohodovĨ advent. V. V.  

     V²ce zde: https://chasben1.webnode.cz/ 
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Z naġ² ġkoly 

 

V§ģen² obļan®, 

 

 1. 12. 2018 se ve ġkole konal jiģ tradiļn² ĂAdventñ ï zah§jen² ļek§n² na Jeģ²ġka, 

spojen® s vystoupen²m dŊt² naġ² ġkoly a tradiļn²mi mini trhy s obļerstven²m.  

Kaģd®mu, kdo se jakĨmkoliv zpŢsobem pod²lel na pŚ²prav§ch a provozu ï DŉKUJI.  

Jedn§ se o rodiļe, kteŚ² pekli, rodiļe, kteŚ² pom§hali ļi prod§vali a pŚispŊli t²m do Ăġkoln² 

kasyñ. 

D§le chci podŊkovat ĂchlapŢmñ, kteŚ² se ve st§nku starali o to, abychom mŊli co j²st a p²t. 

Panu starostovi a o panu Kudl§ļkovi, kteŚ² tak® pilnŊ pom§hali, nosili a stŊhovaliJ 

ZamŊstnankyn²m ġkoly ï DŉKUJI za ļas, kterĨ jste str§vily pŚ²pravou na Advent, peļen²m, 

nacviļov§n²m programu, zdoben²m, stŊhov§n²m a zvl§d§n²m chaosu. 

DŊtem ï kter® byly b§jeļn®. PŚiġly, zp²valy a recitovaly a n§s vġechny dojaly.  

JeġtŊ jednou ï DŉKUJI a pŚeji klidn® sv§tky.      

             

                                                                                                                   Mgr. Jana M§lkov§. 

 

Pen²ze, kter® jsme touto akc² vydŊlali, pouģijeme na ġkoln² ¼ļely pro dŊti ze ġkoly ale i ze 

ġkolky.  

 

Advent oļima naġich dŊt² 

ééj§ jsem se b§l toho, ģe kdyby se to pokazilo, tak by to bylo trapnĨ. Protoģe je to 

v kostele. L²bil se mi ten adrenalin.  

Tom Cimpl, 5. roļn²k 

 

é...... l²bilo se mi to, jak to vġe fungovalo. Jak vġichni vŊdŊli, co maj² dŊlat. My jsme 

s mamkou prod§valy a mohla jsem si koupit i d§reļky na V§noce.  

 

Terinka LupomŊsk§, 5. roļn²k 

 

éévelk§ ¼ļast lid². Super. Tolik lid² se na n§s pŚiġlo pod²vat!  

Dan Leģal, 5. roļn²k  
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éééémnŊ se l²bilo to, ģe to bylo dobŚe zorganizovan®, ģe to mŊlo hlavu i patu.  

B§l jsem se, ģe se nevyl®ļ²m, ale nakonec jsem v sobotu dorazil.  

Vojta Pelik§n, 5. roļn²k 

ééédŊkujeme na hojnou ¼ļast. M®mu bratrancovi se to l²bilo, pŚijel z Termesiv. L²bil se 

mi velkĨ potlesk.   

        Marek Kot§b, 5.roļn²k  

 

éééj§ si mysl²m, ģe to, co bylo na Adventu, souvis² s touhle ġkolou ï takovĨ vĨkonéé. 

Ajka Krb§lkov§, 5. roļn²k 

éééna mŊ se do kostela pŚiġla pod²vat cel§ naġe rodina: mamka, taŠka, Lumi, Hory, 

sestŚenice Dominka a T§niļka, babiļky a dŊdov® z HB. Koupila jsem si z§pichy do kvŊtin§ļe 

a sv²ļku.  

Ģany Mus²lkov§, 1. roļn²k  

 

éé..mohli jsme tu s mamkou prod§vat a podpoŚit tak ġkolu.  

Deni Pelik§nov§, 1.roļn²k  

 

éé.l²bilo se mi to, jak jsme vystupovali v kostele. Pak jsem tu s moj² mamkou prod§val ï 

sv²ļky, sv²cny a dalġ² v§noļn² vŊci.   

Luk§ġek Leģal, 1.roļn²k 

 

ééééj§ jsem tu se svoj² babiļkou prod§vala. MŊli jsme tu and²lky, stromeļky, upleten® 

s§nŊ. Mrz² mŊ, ģe se moje mamka nemohla pŚij²t pod²vat, protoģe byla se ĠtŊp§nkou doma.  

       

 Eviļka Vytiskov§, 1. roļn²k 
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TJ Sokol Sob²Ŕov ï shrnut² podzimn² ļ§sti sez·ny 2018/2019 

MuģskĨ ĂAñ tĨm 

 Sob²Ŕovġt² fotbalist® bŊhem podzimn² ļ§sti nov® sez·ny 2018/2019 celkem zdaŚile 

nav§zali na poveden® jaro a v r§mci cel®ho kalend§Śn²ho roku 2018 se chlub² jednou par§dn² 

statistikou- na dom§c²m tr§vn²ku nepoznali hoŚkost por§ģky. Na jaŚe 2018 jsme doma 

remizovali v prvn²m kole s Novou Vs² u SvŊtl® 0:0 a stejnĨm vĨsledkem skonļil i prvn² z§pas 

podzimu 2018 s rezervou Rozsochatce. Vġechny ostatn² jarn² i podzimn² z§pasy na dom§c²m 

tr§vn²ku dok§zal Sob²Ŕov vyhr§t.  

 BŊhem podzimu jsme na dom§c²m tr§vn²ku z²skali 16 bodŢ. Sedm z§pasŢ jsme 

odehr§li na venkovn²ch hŚiġt²ch a tam uģ to takov§ par§da nebyla. Dvakr§t jsme zv²tŊzili (6:2 

v HnŊvkovic²ch, 3:0 v L²pŊ "B"), jednou remizovali (2:2 v Ļesk® BŊl®) a ļtyŚikr§t prohr§li. 

Venku jsme tak z²skali 7 bodŢ. Nejvyġġ² vĨhrou podzimu je dom§c² vĨhra 6:0 v z§pase proti 

Libici nad Doubravou, o dva g·ly jsme prohr§li v Habrech (2:4) a v Havl²ļkovŊ Borov® "B" 

(0:2), coģ jsou z§roveŔ naġe nejvŊtġ² prohry. 

 Po podzimn² ļ§sti sez·ny se Sob²Ŕov mŢģe pochlubit nejlepġ² obranou soutŊģe, kdyģ 

inkasoval pouze 15 branek a je tak o jednu obdrģenou branku lepġ² neģ tĨmy Ġlapanova a 

Ļesk® BŊl®. V ģebŚ²ļku poļtu vstŚelenĨch branek patŚ² Sob²Ŕovu 6. m²sto- nejv²c branek 

vstŚelila Maleļ (44), pak n§sleduje M²rovka "B" (38), KeŚkov (36), Ġlapanov a Ļesk§ BŊl§ 

(oba tĨmy 34 vstŚelenĨch branek). 

 Vġechna tato ļ²sla po podzimn² ļ§sti sez·ny znamenaj² to, ģe Sob²Ŕov z²skal celkem 

23 bodŢ a pŚi aktivn²m sk·re 33:15 se ve velmi vyrovnan® tabulce nach§z² na p§t®m m²stŊ. Po 

sestupu z okresn²ho pŚeboru hrajeme tŚet² tŚ²du sedmou sez·nou. A 23 podzimn²ch bodŢ 

znamen§ vyrovn§n² druh®ho nejlepġ²ho bodov®ho zisku za tuto ļ§st soutŊģe (2017- 10b., 

2016- 17b., 2015- 16b., 2014- 15b., 2013- 23b., 2012- 25b.). Na prvn² Ġlapanov ztr§c²me jen 

4 body, na druhou stranu t®ģ 4 body m§me n§skok na dev§tĨ tĨm tabulky, kterĨm je JeŚiġno.  

Tak ļi tak n§s po dlouh® zimn² pŚest§vce opŊt ļek§ zaj²mav® jaro. Na rozd²l od posledn²ch 

dvou let do nŊj nebudeme vstupovat v pozici tĨmu, kterĨ je v pŚ²m®m ohroģen² sestupu. Bude 

ale zapotŚeb² uhr§t na zaļ§tku jara p§r dobrĨch vĨsledkŢ, abychom si zbyteļnŊ nepŚidŊlali 

starosti do posledn²ch z§pasŢ. 
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StatistickĨ pŚehled podzimu 2018 

 

 Netrvalo pŚ²liġ dlouho a po loŔsk® zmŊnŊ na ġpici historick® tabulky v poļtu startŢ za 

Sob²Ŕov se letos zmŊnila i nejvyġġ² pozice v historick® tabulce stŚelcŢ. Sv®ho t§tu Josefa 

NŊmce totiģ stylovŊ hattrickem proti Libici nad Doubravou pŚekonal ZdenŊk NŊmec, kterĨ se 

bŊhem podzimu dostal uģ na ¼ctyhodnĨch 159 vstŚelenĨch branek. Zdendovi gratulujeme a 

pŚejeme, aŠ jeġtŊ hodnŊ dalġ²ch branek do s²t² soupeŚŢ v dalġ²ch letech pŚid§. 

V brance se bŊhem podzimu vystŚ²dali dva g·lmani, oba pŚitom uģ patŚ² t®mŊŚ k invent§Śi 

sob²Ŕovsk®ho fotbalu. Osm z§pasŢ odchytal ZdenŊk Wasserbauer, pŊt po zranŊn² se vracej²c² 

Petr VeselĨ. Oba dva potvrdili sv® kvality a v z§pasech n§s dok§zali podrģet vĨbornĨmi 

z§kroky. 

V poli se vystŚ²dalo celkem 18 hr§ļŢ, a hned pŊt z nich odehr§lo vġech 13 z§pasŢ- Michal 

Voprġal, Tom§ġ ĠtŊrba, Ivo Koutn²k, Marek Ondr§ļek a kapit§n Daniel ř²ļan. Jen jednou 

chybŊli J§ra Ondr§ļek a Michal Jan§ļek, dvakr§t Petr KodĨm. 

 

Nejlepġ² stŚelci podzimu: 
1. ZdenŊk NŊmec - 9 g·lŢ (7 odehranĨch z§pasŢ) 

2. Jan Heļko- 5 g·lŢ (8 z§pasŢ) 

3-4. J§ra Ondr§ļek - 4 g·ly (12 z§pasŢ) 

3-4. Daniel ř²ļan - 4 g·ly (13 z§pasŢ)  

5. Pavel Kafka - 3 g·ly (8 z§pasŢ) 

 

Kanadsk® bodov§n²: 
1. J§ra Ondr§ļek- 4 g·ly + 11 asistenc² = 15 bodŢ 

2. ZdenŊk NŊmec- 9 + 2 = 11 bodŢ 

3-4. Jan Heļko- 5 + 3 = 8 bodŢ 

3-4. Daniel ř²ļan- 4 + 4 = 8 bodŢ 

5. Pavel Kafka- 3 + 2 = 5 bodŢ 

 

 Na naġich internetovĨch str§nk§ch www.fotbalsobinov.unas.cz nebo na naġem 

facebookov®m profilu se kromŊ novinek a report§ģ² ze z§pasŢ mŢģete pod²vat i na kompletn², 

pravidelnŊ aktualizovanou historickou tabulku hr§ļŢ s nejvŊtġ²m poļtem startŢ za Sob²Ŕov, 

hr§ļŢ s nejvyġġ²m poļtem vstŚelenĨch g·lŢ a novŊ t®ģ i g·lmanŢ s nejv²ce vychytanĨmi 

ļistĨmi konty. 

 

 

Starġ² pŚ²pravka 

 

 Po nŊkolikalet® pr§ci Michala Moldavļuka u tĨmu mladġ²ch ģ§kŢ pŚevzal v l®tŊ tĨm 

Petr KodĨm.  

 Pro slabġ² ¼ļast dŊt² starġ²ch roļn²kŢ jsme byli nuceni pro letoġn² sez·nu pŚihl§sit 

m²sto soutŊģe mladġ²ch ģ§kŢ soutŊģ starġ²ch pŚ²pravek. Tr®novat jsme i z dŢvodŢ rodinnĨch 

dovolenĨch zaļali v pŢlce srpna, na hŚiġti jsme se potk§vali vģdy v ¼terĨ a ve ļtvrtek. 

Sch§zelo se kolem deseti dŊt² a tr®ninky pravidelnŊ vedl Petr KodĨm, kter®mu stŚ²davŊ 

vypom§hali i David Vr§na, Marek Ondr§ļek a v druh® polovinŊ podzimn² sez·ny tak® Boris 

Garaj. 

 Prvn² z§ŚijovĨ v²kend jsme odehr§li za moģn§ nejhorġ²ho poļas² za celĨ podzim prvn² 

z§pasy ve Ġmolovech a jednadvac§t®ho Ś²jna jsme podzim zakonļili turnajem v M²rovce.  
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 SoutŊģ starġ² pŚ²pravky se hraje syst®mem miniturnajŢ, bŊhem osmi v²kendŢ jsme tedy 

odehr§li celkem 16 z§pasŢ pŚi stanoven® hrac² dobŊ 2 x 21 minut. Na podzim jsme 4x 

zv²tŊzili, 2x remizovali a 10x prohr§li. VĨsledky ale pro nikoho na t®to ¼rovni nejsou ani 

zdaleka to nejdŢleģitŊjġ². T²m je radost ze hry, z g·lŢ a spoleļnŊ str§ven®ho ļasu s kamar§dy 

na ļerstv®m vzduchu aŠ uģ na tr®ninku ļi z§pase.                      

 Na z§vŊr bychom r§di velmi podŊkovali vġem, kteŚ² se na fungov§n² dŊtsk®ho tĨmu 

pod²l². Od pŚedsedy TJ Sokol, pŚes poŚadatele dom§c²ch turnajŢ aģ po tren®ry a obŊtav® 

rodiļe ļi prarodiļe, kteŚ² n§m pom§haj² s organizac² a s dopravou dŊt² na z§pasy. Bez pomoci 

v§s vġech by to neġlo. 

 DŊkujeme t®ģ naġim malĨm i velkĨm hr§ļŢm a tren®rŢm za radost, nadġen² a emoce, 

kter® do fotbalu d§vaj² pŚi tr®ninc²ch i z§pasech. PŚejeme jim hlavnŊ zdrav², bohat®ho jeģ²ġka 

a hodnŊ g·lŢ a radosti z fotbalu i v nov®m roce. 

 A dŊkujeme samozŚejmŊ i vġem naġim fanouġkŢm, sponzorŢm a obci za neutuchaj²c² 

podporu. PŚejeme vġem klidnĨ a pohodovĨ konec roku 2018, ¼spŊġnĨ start do roku 2019. Na 

pŚelomu bŚezna a dubna se pak tŊġ²me na opŊtovn® shled§n² na naġem hŚiġti. 

 

 

 

Za TJ Sokol Sob²Ŕov, z.s. 

      Daniel ř²ļan, Marek Ondr§ļek, Pavel Kafka 

 

 

 

 

 

 

 

IƻǎǘƛƴŜŎ ǳ Ϧ~ǘŜŦŀƴŀϦ {ƻōƝƶƻǾ 

ǇǌƛƧƝƳł ƻŘ фΦмнΦнлму 

ƻōƧŜŘƴłǾƪȅ ƴŀ ǾłƴƻőƴƝ kapry. 

HASIĻSK£ AKTUALITY 

 6.10. jsme se z¼ļastnili z§vodu brann® vġestrannosti v are§lu sv. Anny u Pohledu .             

Druģstvo starġ²ch B dobŊhlo na 53. m²stŊ a druģstvo starġ²ch A  obsadilo  kr§sn® 2. m²sto.                                                                                                                                           

Druģstvo mladġ²ch (P§ja Souļkov§, Vaneska Z§horov§, M²ġa Ġtejnar, Tom²k Cimpl a LŢca 

VepŚovsk§ ) obsadilo 1. m²sto a do dalġ²ch z§vodŢ pŢjdou k nejlepġ² pozice.                                        

DvŊ naġe druģstva dorostenek tak® dobŊhly pro luxusn² um²stŊn². DŊvļata obsadily 1. m²sto a 

3. m²sto. Jednotlivci se takt®ģ nenechali v ģ§dn®m pŚ²padŊ zahanbit. Pavel PeŔ§z obsadil 4. 

m²sto, ZbynŊk KlusoŔ 3. m²sto.                                                                                                                              

V kategorii starġ²ch jednotlivcŢ suver®nnŊ a bez ztr§ty ,,kytiļky", vybojoval Luk§ġ Adamec          

1. m²sto kdyģ probŊhl c²lem s nejlepġ²m ļasem a s nulovou penalizac² ze stanoviġŠ.                 

Vġem z§vodn²kŢm jeġtŊ jednou gratuluji a dŊkuji za pŚekr§sn® vĨsledky a reprezentaci. 

Vzhledem k chladn®mu poļas² jsme naġe pravideln® tr®ninky s dŊtmi pŚesunuli do ģd²reck® 

tŊlocviļny, kde se snaģ²me tr®novat v r§mci moģnost² kaģdĨ tĨden. 
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 20.10. se konala d§lkov§ doprava vody z m²stn² Śeky Doubravky no ,,naġeho,, 

rybn²ļka. Byla potŚeba zvednou hladina vody a za pomoci ļlenŢ z§sahov® jednotky se to 

podaŚilo. Vġem z¼ļastnŊnĨm jeġtŊ jednou dŊkuji. 

 28.10.  byl poloģen vŊnec k pomn²ku padlĨm z 1. svŊtov® v§lky, uctila se vzpom²nka a 

drģela se ļestn§ str§ģ. K 100. vĨroļ² zaloģen² republiky byla zasazena l²pa srdļit§, starosta, 

pan Miloġ StarĨ, pronesl kr§snĨ proslov a zaznŊla hymna. 

 17.11 se opŊt ļlenov® z§sahov® jednotky z¼ļastnili podobn®  d§lkov® dopravy  vody v 

nedalek®m Bab²nŊ. Rybky v mal® tŢŔce uģ mŢģou zase vesele nacviļovat akvabely. 

 19.1.2019 se bude konat jako kaģdĨ rok VĨroļn² Valn§ hromada . 

 15.2.2019 od 20 hodin se bude opŊt konat Obecn² maġkarn² ples. T²m to jste vġichni, 

co moģn§ nejsrdeļnŊji zv§ni. Jen velk® upozornŊn². Tentokr§t se ples bude konat v p§tek 15.2. 

K tanci a poslechu V§m bude hr§t skupina Variace.  

Vġem bych V§m r§da popŚ§la do Nov®ho roku jen to kr§sn®. BuŅme na sebe hodn²  a 

d§vejme pozor na to nejcennŊjġ²...a to je zdrav². 

                                                                                                    

 

 

        za SDH Sob²Ŕov Petra Matal²kov§ 
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Provozn² doba obecn²ho ¼Śadu o v§noļn²ch sv§tc²ch 
 

 

P§tek 21. 12.  zavŚeno    

PondŊl² 24. 12. zavŚeno   PondŊl² 31. 12. zavŚeno 

ĐterĨ  25. 12.  zavŚeno              ĐterĨ 1. 1.  zavŚeno 

StŚeda  26. 12. zavŚeno   StŚeda 2. 1.  7:00 - 17:00 

Ļtvrtek  27. 12. 9:00 - 9:30   Ļtvrtek 3. 1.   7:00 - 15:00 

P§tek 28.12.  9:00 - 9:30   P§tek 4.1.  7:00 - 13:00 

BEZ STROMEĻKU NEJSOU VĆNOCE 

MAS Havl²ļkŢv kraj, o. p. s. ve spolupr§ci s Obc² Studnice 

v§s srdeļnŊ zvou na spoleļnou vĨstavu 

spojenou se soutŊģ² o nejhezļ² v§noļn² stromeļek Havl²ļkova kraje 

Slavnostn² zah§jen² se kon§ v ¼terĨ 18.12.2018 v 17.00 hodin 

v budovŊ bĨval® ġkoly Studnice ļp. 105. 

 

 

 

VĨstava je pŚ²stupn§ od 19. 12. 2018 do 23. 12. 2018, d§le pak 27. 12. 2018 a 28. 12.2018. 

OtevŚeno: 10.00 ï 12.00, 13.00 ï 16.00 hodin 

 

Mal§ knihovnick§ slavnost 2018 

 Ve stŚedu 21.11.2018 probŊhla v Havl²ļkovŊ BrodŊ "Mal§ knihovnick§ slavnost 

2018". Naġe knihovna dostala ocenŊn² KNIHOVNA VYSOĻINY 2018. Je to n§dhern® 

ocenŊn² pro obec Sob²Ŕov a hlavnŊ obrovsk® ocenŊn² pr§ce pana PrŢchy a pan² PrŢchov®, 

kterĨm t²mto moc dŊkujeme. 
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